

## شروط الخدمة

الشروط المنظمة لطلب خارطة فيديو أو إنتاج فيديو مخصص عبر كادرو.

### 1 الطلبات ونطاق العمل

تحدد الباقة المختارة ووصف صفحة الدفع وإجابات نموذج الإعداد وأي تأكيد إنتاجي مكتوب نطاق الخدمة. يتطلب العمل خارج هذا النطاق اتفاقا وتسعيرا منفصلين. ويكون وصف صفحة الدفع الساري وقت الشراء هو المرجع الأساسي للطلب.

### 2 خارطة فيديو كادرو

خارطة فيديو كادرو خدمة تحليلية مستقلة بقيمة 19 دولارا. تشمل تدقيق العرض، وثلاث زوايا فيديو، ونصا قصيرا مقترحا، وتوصية بأسلوب التنفيذ. لا تشمل فيديو نهائيا ولا تخصم قيمتها تلقائيا من باقات الإنتاج. يبدأ توقيت 48 ساعة بعد تأكيد الدفع واستلام موجز مكتمل.

### 3 باقات الإنتاج والتقسيم

تتضمن Starter Drop ثلاثة فيديوهات مقابل 549 دولارا، و90 Brand Drop تسعة فيديوهات مقابل 1,497 دولارا مقدما، وScale Drop خمسة عشر فيديو خلال 90 يوما مقابل 2,497 دولارا. خيار تقسيم 90 Brand Drop هو ثلاث دفعات شهرية ملتزمة بقيمة 549 دولارا لكل دفعة، بإجمالي 1,647 دولارا، ويتوقف الخصم تلقائيا بعد الدفعة الثالثة.

### 4 مواد العميل والادعاءات

تؤكد امتلاكك حق تقديم المواقع ومواد الهوية وصور المنتجات والادعاءات والمواد الأخرى الواردة في الموجز، وتفوض كادرو باستخدامها لإتمام الطلب. وتبقى مسؤولا عن دقة وقانونية ادعاءات المنتج والعروض والأسعار والمحتوى المقدم.



## 5 الإنتاج والتعديلات والتسليم

تنتج كادرو العدد والمدة التقريبية للفيديوهات المذكورة في الباقة. تشمل الباقيات جولة تعديل واحدة وفق وصفها، ويجب إرسال الملاحظات مجمعة خلال فترة المراجعة المحددة. يبدأ جدول الإنتاج بعد تأكيد الدفع واستلام موجز مكتمل وأي مواد لازمة، وقد يتغير عند تأخر المواد أو الموافقات.

## 6 الدفع والتعثر

تعالج Whop جميع المدفوعات. في خطة التقسيط، تمثل الدفعات الثلاث التزاما واحدا لنطاق Brand Drop 90 وليس اشتراكا مفتوحا. قد يتوقف الإنتاج أو التسليم عند تعثر دفعة إلى أن تسوى، مع بقاء سياسة الاسترداد وحقوق المستهلك النظامية سارية حيثما تنطبق.

## 7 الاستخدام المقبول والنتائج

لا يجوز استخدام الخدمة لمحتوى غير قانوني أو مضلل أو منتهك للحقوق أو مسيء أو تمييزي. تصنع كادرو أصولا إبداعية ولا تضمن نتيجة إعلانية أو مبيعات أو عائدا محددا، لأن الأداء يعتمد على العرض والاستهداف والمنصة والسوق وعوامل أخرى خارج سيطرتها.

## 8 التواصل

ترسل الأسئلة والإشعارات المتعلقة بالطلب عبر نموذج التواصل في [kadrovideo.store](https://kadrovideo.store). نستخدم بريد الشراء ومرجع الطلب للتحقق من الهوية وربط الرسائل بالدفعة الصحيحة.

للدعم أو طلب مراجعة: استخدم نموذج التواصل في [kadrovideo.store](https://kadrovideo.store)

# Terms of Service

The terms governing Kadro Video Blueprint and custom video-production orders.

## 1 Orders and scope

The selected package, checkout description, onboarding answers, and any written production confirmation define the service scope. Work outside that scope requires separate agreement and pricing. The checkout description in effect at purchase is the primary order reference.

## 2 Kadro Video Blueprint

The Kadro Video Blueprint is a standalone \$19 analysis service. It includes an offer audit, three video angles, a short proposed script direction, and a recommended execution style. It does not include a finished video and is not automatically credited toward production packages. The 48-hour timeline begins after payment is confirmed and a complete brief is received.

## 3 Production packages and installments

Starter Drop includes three videos for \$549, Brand Drop 90 includes nine videos for \$1,497 upfront, and Scale Drop includes fifteen videos across 90 days for \$2,497. The Brand Drop 90 installment option consists of three committed monthly payments of \$549, totaling \$1,647, and billing stops automatically after the third payment.

## 4 Customer materials and claims

You confirm that you have the right to provide the websites, brand assets, product images, claims, and other materials included in the brief, and authorize Kadro to use them to complete the order. You remain responsible for the accuracy and legality of submitted product claims, offers, prices, and content.



## **5 Production, corrections, and delivery**

Kadro produces the number and approximate duration of videos listed in the package. Packages include one correction round as described, and feedback must be submitted as one consolidated set during the stated review period. Production timing begins after payment is confirmed and a complete brief and required materials are received, and may change if materials or approvals are delayed.

## **6 Payment and failed payments**

Whop processes all payments. The three installment payments are one commitment for the Brand Drop 90 scope, not an open-ended subscription. Production or delivery may pause if a payment fails until it is resolved, subject to the refund policy and applicable consumer rights.

## **7 Acceptable use and results**

The service may not be used for unlawful, misleading, rights-infringing, abusive, or discriminatory content. Kadro produces creative assets and does not guarantee advertising performance, sales, or a specific return because results depend on the offer, targeting, platform, market, and other factors outside Kadro's control.

## **8 Contact**

Order-related questions and notices should be sent through the contact form at [kadrovideo.store](https://kadrovideo.store). We use the purchase email and order reference to confirm identity and connect the message to the correct payment.

For support or review requests, use the contact form at [kadrovideo.store/en](https://kadrovideo.store/en)